

SmarTone Mobile Communications Limited 數碼通電訊有限公司

SmarTone

31/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road,
Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
Tel: (852) 3128 2828
Fax: (852) 3128 2266
Website: www.smartone.com
Email Address: customer_care@smartone.com

香港九龍觀塘道 378 號創紀之城二期 31 樓
電話：(852) 3128 2828
傳真：(852) 3128 2266
網址：www.smartone.com
電子郵件：customer_care@smartone.com

Senior Management

Mr. Stephen Chau Chief Technology Officer
Ms. Josephine Lam Head of Marketing & Sales

高層管理人員

鄒金根先生 科技總裁
林寶彤女士 市務及銷售部主管

Business Activities

SmarTone Telecommunications Holdings Limited (0315.HK), listed in Hong Kong since 1996 and a subsidiary of Sun Hung Kai Properties Limited, is a leading telecommunications provider with operating subsidiaries in Hong Kong and Macau, offering voice, multimedia and mobile broadband services, as well as fixed fibre broadband services for both consumer and corporate markets. SmarTone spearheaded 5G development in Hong Kong since May 2020, with the launch of its territory-wide 5G services.

SmarTone is your smart partner that delivers a trusted and connected experience through our high-quality network, people-driven products and services combined with innovation, passion and understanding of customer needs.

SmarTone differentiates our content, excellent customer service, business and consumer products for all our Hong Kong customers, allowing them to live and feel smarter everyday. This strong presence is also backed by expert technical know-how, over 30 stores across Hong Kong, our 5 core brands and our innovative business strategies arm.

Parent Company

Company Name: Sun Hung Kai Properties Limited
Location: Hong Kong

業務概況

數碼通電訊集團有限公司 (0315.HK)(SmarTone) 自 1996 年於香港上市，為新鴻基地產發展有限公司的附屬公司。作為具領導地位的通訊服務供應商，在香港及澳門地區均有業務，提供包括語音、多媒體及流動上網服務，亦為住宅及企業提供固網光纖寬頻服務。自 2020 年 5 月起，SmarTone 於香港推出覆蓋至廣 5G 服務，引領香港 5G 發展。

SmarTone 憑藉優質的網絡體驗、以人為本的產品服務、積極創新的態度及對客戶的用心瞭解，成為客戶值得信賴的“Smart Partner”。更推出貼心的服務計劃、提供卓越的支援和出色的商務及個人產品，讓客戶的日常生活更具智慧！

SmarTone 具備豐富的專業技術知識、加上全港超過 30 間門市網絡、5 大子品牌服務不同市場需要，以及創新的企業策略，令 SmarTone 一直處於領先地位。

母公司

公司名稱：新鴻基地產發展有限公司
地區：香港